
 

Verslag van deze vergadering: Wim Van Ranst 

Kalenders: website en weblog 

Iedereen wordt gevraagd zijn activiteiten kenbaar te maken die kunnen opgenomen worden in de 

kalenders. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

LAGERE SCHOOL 
 
nieuwe werkwijze AVI 
Zie powerpointpresentatie van Lutgart Van Raemdonck 
Het doel is de kinderen aan het lezen te krijgen. Het nastreven van 
een bepaald leesniveau is voltooid verleden tijd.  
Een brief rond deze nieuwe manier van omgaan met AVI zal aan 
de ouders worden bezorgd. Wanneer? 
 
 
 

- Inschrijvingen nieuwjaarsreceptie KSAS: OK / Er zullen ook 

glutenvrije hapjes zijn. (n.v.d.r. Dit werd niet handig aangepakt door 

de traiteur.) 

 

- Afwezigheidsbriefjes: De administratie van de ziektebriefjes wordt 

voortaan centraal beheerd op het secretariaat. Op het einde van de 

maand worden de ziektebriefjes of andere afwezigheidsattesten 

verzameld en verwerkt (geklasseerd) op het secretariaat. 

 

- Z-pas: Deze formule moet nog verder ontdekt worden door de 

ouders op wie dit van toepassing is. We kunnen hier als school een 

discreet-sturende rol in spelen. 

 

- Nadere toelichting WISKIDZ op 30 januari 2017: coördinatie Sofie 

Felix 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

milieubeleidsplan  
 

Tijdens de fantasiebel van afgelopen maandag werd de aanzet gegeven tot een milieuwerkgroep. 

Het is de bedoeling dat dit weerklank krijgt in elk segment van onze schoolwerking. In het kader van 

het milieubeleidsplan kan hier ook op het leerkrachtenniveau een werkgroep rond gevormd worden. 

Tijdens de vergadering wordt een oproep gedaan naar een kandidaat om beide werkingen (leerlingen-

schoolteam) aan te sturen. Isabel Dioos wil dit op zich nemen.  

KLEUTERSCHOOL 
 
verkenning spelenkast/ aanbod kamishibai in de vliegerklas/ 
variapunten 


